
ACTE  PLE ORDINARI 
DATA  29 DE SETEMBRE DE 1998 
HORA  7 DE LA TARDA 

 
 
 
 
 
 
 
1Acta de 1.- Aprovació, 
 
 
      c 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vist que els reunits són el total  de membres de l’Ajuntament 
en Ple, el Sr. President obre l’acte i s’entra a conèixer els 
afers inclosos en l’ordre del dia. 
 
 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta de la sessió anterior, i 
que s’adjuntaran les preguntes del grup Socialista. 
VOTACIÓ: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 2.- DECRETS DE L’ALCALDIA 
 
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l’Alcaldia dictats des de l’última sessió plenària 
fins avui. 
La Corporació se’n dóna per assabentada. 

ORDRE DEL DIA 
 
 

1.- Aprovació, si escau, de 
l’esborrany de l’acta de la 
sessió anterior.  

2.-  Decrets de l’Alcaldia. 
3.-  Concurs Mercat, 

rectificació de les  Bases. 
4.-  Festes Locals 
5.-  Expedient núm. 3 de 

modificació de crèdits. 
6.-  Consorci Local i Comarcal 

de Comunicació. 
7.- Concurs obres deixalleria. 
8.- Concurs aparcament de 

camions. 
9.- Actualització preu contracte 
   escombraries i neteja viària. 
10.- Aprovació projecte gimnàs i 

piscina coberta. Concurs 
adjudicació instal·lacions. 

11.- Assumptes sobrevinguts. 
12.- Suggeriments i preguntes. 

  

PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 
 
-  Ramon Casadesús Pérez 
- Gemma Perich Vidal 
- Josep M. Serra Mercader 
- Antoni Mora Vergés 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- Manel Martín Riera 
- Joan Fusté Badal 
- Anna Llobet Prat 
- Pilar Llaquet 
- Albert Alfonso Moreno 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullàs 
- Josep Gallès Villaescusa 
- Josep Rodés Girona 
  
- Juli Boadella Vergés 

Secretari 
- Pedro Villameriel 

Interventor 



 3.- CONCURS MERCAT, RECTIFICACIÓ DE LES BASES 
 
Per acord de l’Ajuntament Ple del dia 21 de juliol s’aprovà 
les Bases i la convocatòria per adjudicar parades: 4, 16 i 17 
del Mercat Municipal i davant el caire de la situació de les 
petites concessions del Mercat recentment operada, és prudent 
atendre l’evolució d’aquestes. 
ATÈS que la parada núm. 4 és un número independent dels altres 
llocs de venda. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Deixar en suspens la licitació de les concessions núm. 16 i 17 
del Mercat, i treure només a concurs la parada núm. 4, amb 
l’idèntic finalitat que l’assenyalada a les Bases, que 
s’adaptaran per la present convocatòria. 
El Sr. Ramon Casadesús  defensa la proposta fent menció que 
estava previst fer la licitació per la concessió de dues 
parades del mercat, però atès que se n’han ofertat d’altres , 
s’ha d’estudiar la situació i cal fer una nova proposta en un 
proper Ple, de més parades. Per això ara es deixa en suspens 
la licitació de les concessions, llevat la que correspon als 
serveis bancaris. 
Intervé pel PSC la Sra.  Rosa Massot, dient  que no es el 
primer cas que passa, en altres ocasions també s’han presentat 
acords, que tot i estar aprovats, es presenten rectificacions. 
Pensem que la improvisació continua essent la norma general 
d’aquest Ajuntament, malgrat això el nostre vot serà a favor 
perquè pensem que correcta l’actuació. 
El Sr. Alcalde contesta la intervenció  i comenta que l’acord 
del Ple anterior és el que  va desencadenar que propietaris de 
parades del mercat oferissin les parades a l’Ajuntament i a 
particulars. Per això es suspèn el tràmit inicial, per que si 
hi ha més parades es pot fer un plantejament global de la zona 
on estan i per ofertar-les públicament. 
 VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
     
 4.- FESTES LOCALS 
 
L’article 37.2 de l’Estatut dels treballadors indica que de 
les catorze festes laborals, dues seran locals i per Decret de 
la Generalitat de Catalunya, s’estableix que les dues festes 
locals seran fixades per Ordre del Conseller de Treball, a 
proposta dels municipis respectius. L’acord de l’Ajuntament ha 
de ser adoptat pel Ple de l’Ajuntament tal i com estableix 
l’article 46 del Reial Decret 2001/83, de 28 de juliol. 
ATÈS l’ordre del Departament de Treball, del dia 29 de juny de 
1998, per la qual s’estableix el calendari oficial de festes 
laborals per a 1999. 
A l’Ajuntament Ple  es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 



Assenyalar com a festes locals de Castellar del Vallès, per a 
l’any 1999: 

- el divendres 19 de març, Sant Josep, i 
- el dilluns 13 de setembre, Festa Major. 

  
El Sr. Ramon Casadesús defensa la proposta  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 

5.- EXPEDIENT NÚM. 3 DE MODIFICACIONS I CRÈDITS  
EXTRAORDINÀRIS AL PRESSUPOST DE 1998. 

 
ATÈS que s’ha procedit a fer un estudi dels crèdits 
pressupostaris del capítol primer per preveure les possibles 
desviacions a finals de l’exercici , i es xifra en 14.000.000 
de pessetes  motivada per substitucions, nova valoració, 
indemnitzacions per jubilacions anticipades.. 
ATÈS que es proposa finançar l’esmentat augment en aplicació 
del que disposa l’article 36 1b) del Reial Decret 500/1990, de 
20 d’abril, , amb els majors ingressos de l’Impost d’Obres pel 
total de 14.000.000 de pessetes. 
ATÈS que la Diputació de Barcelona ha concedit una subvenció 
de 13.644.000 pessetes en concepte de pagament parcial 
d’interessos  del préstec concertat per aquest Ajuntament i la 
Caixa de Catalunya i tramitat dins del Programa de Crèdit 
Local i s’ha d’aplicar a l’amortització anticipada de 
l’esmentat préstec. 
ATÈS, que s’ha de reforçar la partida corresponent a  l’Escola 
Taller BOTAFOC, 
amb un import de 10.000.000 pessetes per atendre despeses de 
la fase final del projecte.. 
ATÈS que és necessari incrementar el crèdit existent en les 
partides d’inversió : Pistes d’Atletisme, Pintura E.C.Tolrà, 
Coberta Camp de Futbol., Urbanització , Estudis i Projectes, 
Nous Enllumenats, nous nínxols, Informatització. 
ATÈS, que en aplicació del programa d’inversions del present 
exercici es proposa l’execució de vàries actuacions i el seu 
finançament : Escultures entrades municipi, Instal·lació 
Gimnàs Piscina coberta, seients camp de futbol 
ATÈS  que s’ha procedit a l’adjudicació de les Obres 
d’enllumenat públic de Ca N’Avellaneda amb una baixa de 
64.771.328 pessetes, pel que procedeix la reducció en la 
mateixa quantitat de la consignació de l’estat de despeses, 
així com el seu finançament : 10% aportació municipal que es 
destina a finançar les noves inversions i el 90% de 
contribucions especials, 
VIST l’ informe de l’Interventor. 
VIST el que disposa la Llei 39/88 de 28 de desembre i RD 
500/1990, de 20 d’abril, es proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents : 
ACORDS : 



PRIMER.- Aprovar l’expedient núm. 3 de modificacions i crèdits 
extraordinaris al Pressupost de 1.998 d’acord amb el següent 
detall : 
 
AUGMENTS EN DESPESES : 
PARTIDA   CONCEPTE           PESSETES 
0.451.13000 Personal Laboral Cultura        3.000.000 
2.511.13000 Personal Laboral Urbanisme  2.500.000 
3.422.13000 Personal Laboral Ensenyament  6.000.000 
5.533.13000 Personal Laboral Medi Ambient         4.500.000 
8.611.13000 Personal Laboral Hisenda     800.000 
10.314.16000 Seguretat Social                   4.200.000 
2.432.64002 Estudis i Projectes          3.000.000 
 Escultura Entrades Municipi          9.500.000 
2.511.60119 Urbanització,pavimentació, voreres  10.000.000 
2.511.60120 Nous Enllumenats   6.477.133 
3.422.62209 Restauració E.C.Tolrà (Ed.Catalogat  1.825.000 
6.452.62203 Pistes Atletisme  13.300.000 
AUGMENTS EN DESPESES : 
PARTIDA   CONCEPTE           PESSETES 
6.452.62212 Coberta Camp de Futbol  1.775.000 
6.452. Seients Camp de Futbol       600.000 
6.452. Instal·lacions Gimnàs Piscina 20.000.000 
10.121.62600 Informatització  2.000.000 
10.443.62242 Nous Nínxols       6.000.000 
11.322.62210 Escola Taller Botafoc 10.000.000 
8.011.91101 Amortitzacions DIPUTACIÓ            13.644.000      
                                                   119.121.133 
BAIXES EN DESPESES : 
PARTIDA  CONCEPTE     PESSETES 
1.222.12100 Complementaries Policia M.    6.000.000 
10.111.10000 Despeses Representació     1.000.000 
13.511.60117 Enllumenat Ca N’Avellaneda   64.771.328   
71.771.328 
          TOTAL AUGMENT DESPESES   47.349.805 
 
AUGMENTS EN INGRESSOS : 
PARTIDA  CONCEPTE     PESSETES 
28.201       Impost Obres          14.000.000 
35.005  Concessió de Nínxols     6.000.000 
46.001  Subvenció Diputació Crèdit    3.644.000 
91.700  Préstecs Entitats     72.000.000     
                                                 105.644.000 
  
BAIXES EN INGRESSOS 
PARTIDA  CONCEPTE 
36.000  Contribucions Especial C.Avellaneda   58.294.195  

58.294.195 
 
    TOTAL AUGMENTS INGRESSOS      47.349.805 
 



SEGON.- Facultar a l’Alcalde tant àmpliament com en dret sigui 
precís per a contractar una  operació de crèdit fins a un 
màxim de 72.000.000 pessetes,  destinades a finançar les 
inversions que s’incorporen en aquest expedient d’acord a les 
següents condicions : 
a)  a MIBOR a tres mesos +0’20 
b)  Comissió d’obertura no superior a 0’20% 
c)  Termini de reembossament no superior a 11 anys essent el 
primer de carència. 

d)  Podrà afectar-se de forma especial la Participació municipal 
en impostos estatals, IBI o l’IAE. 

e) Totes les despeses de formalització seran a càrrec de 
l’Entitat financera. 
TERCER.- Autoritzar el canvi de destinació de la baixa de les 
obres de l’enllumenat públic de Ca N’Avellaneda, aplicant  
l’import  finançat a la partida nous enllumenats. 
QUART.- Els crèdits en despeses no seran efectius fins que no 
ho siguin els ingressos que els financen. 
CINQUÈ.- El present expedient s’exposarà al públic en la forma 
i terminis establerts per la Llei 39/88 i RD 500/1990. 
El Sr. Alcalde passa a fer una explicació de la proposta i 
comença per l’apartat de despeses, - capítol de personal: 
arran de la valoració de llocs de treball i de tots els canvis 
que hi ha hagut fins ara, jubilacions, substitucions per 
baixes, etc.., hi ha 6 partides afectades. Pel que fa a la 
partida d’estudis i projectes també s’augmenta i s’incorpora 
una partida nova d’escultures, esta previst dues escultures 
que es col·locaran a les entrades del municipi, una per la 
carretera de Sentmenat  i l’altra pel Pla de la Bruguera. Una 
altra partida que es suplementa és la urbanització, 
pavimentació i voreres, i que correspon a majors despeses que 
es tindran i sobretot a l’entrada per Sant Llorenç; nous 
enllumenats, atès que l’Ajuntament ha agafat el compromís 
d’enllumenar el parc de Colobres; també hi ha la restauració 
de l’Escola Emili Carles Tolrà, a les pistes d’atletisme 
primer es modifica l’acord inicial que parlava de 
plurianualitat i cobrir-ho en aquest Ple, adquisició del  nou 
material per les pistes. Pel que fa al camp de futbol , la 
partida que fa referència a la coberta, es suplementa també la 
partida d’informatització, es construeixen 32 nous nínxols, la 
partida de Cal Botafoc també es suplementa, inicialment es va 
preveure una inversió d’uns 30-35 milions de pessetes, atès 
que era una escola taller que donava feina a 30 joves de 
Castellar cobrant durant dos anys i alhora es construïa un 
edifici de 600 m2; les subvencions que hem anat tenint i que 
hem anat recaptant d’altres organismes ens han permès gastar 
només 10 milions  de pessetes, fins ara, dels 130 milions que 
costa: la partida es suplementa en 10 milions més i acabarem 
l’escola al voltant dels 140 milions de pessetes, incloent-hi 
els sous que han cobrat els alumnes i els mestres, i a 
l’Ajuntament només li ha costat 20 milions de pessetes. 



Finalment hi ha una partida d’amortitzacions de la Diputació, 
com sabeu la Diputació subvenciona dos punts dels préstecs 
fins a un límit determinat dels Ajuntaments, aquest anys ens 
ha subvencionat fins a 150 milions de pessetes, i aquests dos 
punts representen 13 milions que els cobrem de cop i en un sol 
any i s’incorporen en el pressupost com a subvenció dins de 
l’amortització.  Tot seguit passa a explicar les condicions de 
l’operació de crèdit. 
Comença un torn d’intervencions, la Sra. Rosa Massot   pel PSC 
esmenta que el seu grup segueix amb la política de no votar ni 
a favor ni en contra ja que el pressupost no hi vam poder 
participar. De totes maneres hi ha un punt que cal esmentar; 
són les escultures que es col·locaran a l’entrada del 
municipi, en principi no estem en contra de que es facin, però 
pensem que quan se’ns va presentar el tema, ja estava tot 
arreglat amb la persona que ho faria i el projecte ja fet, 
sense cap possibilitat de poder-ne parlar. 
Continua per ERC el Sr. Jordi Permanyer  i manifesta que 
seguin la tònica modificacions de crèdit ens abstindrem perquè 
no hem pogut participar en la seva elaboració. També voldríem 
incidir en  el tema de les escultures, la manera com s’ha fet  
i tot i que en principi no estem en contra de tenir un 
elements característics en els entrades les poble, però pensem 
que el preu que s’ha de pagar és excessivament elevat. 
Segueix el Sr. Josep M Gallés pel PP que diu : la posició del 
grup que represento ha estat prou clara recolzant al màxim  el 
pressupost i les operacions de crèdit que s’han fet, tot i 
tenint clar que totes les accions que es facin per millorar 
Castellar són bones, també creiem que la xifra per la compra 
de les escultures és molt elevada, i això ve agreujat amb la 
manera com s’ ha presentat: el projecte ja fet i la despesa ja 
inclosa en aquesta operació de crèdit. Volem les entrades del 
nostre poble en les millors condicions possibles, però fer una 
despesa d’aquesta quantitat entenem que hi ha altres formes 
d’estudi i de resolució, en base a tot l’exposat el grup que 
represento s’abstindrà. 
Finalment per IC el Sr. Josep Rodés  es manifesta amb la 
mateixa postura que la resta de grups. 
El Sr. Alcalde intervé per aclarir les intervencions fetes i 
manifesta que no hi ha cap projecte encarregat encara, avui 
només s’aprova l’habilitació de la partida, malgrat això el 
conjunt de la modificació pressupostària es prou important 119 
milions de pessetes. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÚENT 
RESULTAT: 
           

Vots a favor: NOU  (9) dels regidors de CiU. 
 Vots en contra:  CAP  (0) 
 Abstencions: VUIT (8) dels regidors PSC, ERC, PP i IC 
 
  



6.-  CONSORCI LOCAL I COMARCAL DE COMUNICACIÓ 
 
ATÈS que es considera necessària la creació d’un consorci 
format per aquest municipi, la Diputació de Girona, la 
Diputació de Lleida, la Diputació de Tarragona i els municipis 
i comarques catalanes que han expressat la voluntat 
d’integrar-se en el Consorci que té per finalitat la promoció 
de la premsa escrita, les activitats de les emissores de ràdio 
i televisió locals, tot produint i fomentant les seves 
programacions i, en general, la promoció i col·laboració en 
totes les activitats conduents al  desenvolupament del món de 
la comunicació local i comarcal, tot promocionant i difonent 
la llengua i la cultura catalanes a través de la premsa 
escrita, la ràdio i la televisió locals; per això es va incoar 
un expedient per determinar- ne la viabilitat i la legalitat. 
ATÈS que l’adopció dels acords esmentats és competència del 
ple municipal i es requereix el vot favorable de la majoria 
absoluta del nombre legal de membres de la corporació, d’acord 
amb el que disposa l’article 112.3 d), de la Llei 8/1987. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents: 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment la creació i la constitució del 
Consorci Local i Comarcal de Comunicació. 
SEGON.-  Aprovar inicialment els estatuts pels quals se’n 
regirà l’actuació, que s’acompanyen en annex, de conformitat 
amb el procediment de constitució que estableix l’article 313 
del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals, 
aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny. 
TERCER.-  Sotmetre l’expedient a informació pública durant el 
termini de trenta dies mitjançant edicte que es publicarà al 
Butlletí Oficial de la Província de la demarcació 
corresponent, al Diari Oficial de la Generalitat i al tauler 
d’anuncis de l’Ajuntament  als efectes d’al·legacions i/o 
reclamacions de conformitat amb el que disposa l’article 313, 
en relació amb el 160 del Reglament d’obres, activitats i 
serveis dels ens locals. Per aquells Ajuntaments de la 
demarcació de Barcelona cal indicar que la publicació dels 
estatuts íntegres al Butlletí Oficial de la Província la farà 
el consell comarcal d’Osona. 
QUART.- Facultar al Sr. Alcalde  perquè nomeni un membre 
electe d’aquest  Ajuntament perquè el representi al Consell 
General del Consorci. 
CINQUÈ.-  Facultar a l’Alcalde perquè subscrigui tots els 
documents que siguin necessaris per a fer efectius els acords 
procedents, especialment perquè sol·liciti les autoritzacions 
administratives  que, si escau, siguin preceptives, així com 
la seva inscripció en el registre pertinent. 
SISÈ.- Els estatuts s’entendran aprovats definitivament si en 
aquest termini no es formulen reclamacions ni al·legacions. 
SETÈ.- Donar trasllat  de l’acord d’aprovació definitiva a la 
Diputació de Lleida perquè d’acord amb l’article  313.5 del 



Decret 179/1995, en faci trasllat a la Direcció General 
d’Administració Local . 
Defensa la proposta el Sr. Ramon Casadesús  i diu que es 
proposa l’aprovació de la creació i constitució d’aquest 
Consorci local i comarcal de comunicació  i que és un 
organisme creat per ens locals de Catalunya per fomentar les 
comunicacions, i per fer uns estudis d’aquestes comunicacions 
i permeti que els ens locals no siguin engolits dins de tots 
aquests mecanismes de comunicació més generals que dia a dia 
agafen més àmbit i poder, de totes maneres ara només s’aprova 
inicialment la creació,  els seus estatuts i un representant 
d’aquest Ajuntament. 
En torn d’intervencions el Sr. Albert Alfonso pel PSC diu  que 
és curiós veure l’interès que mostra CiU per crear un Consorci 
Local i Comarcal de Comunicació, tenint com tenen a les seves 
mans la Corporació Catalana de Ràdio Televisió, Dóna tota la 
sensació d’estar-se preparant la jubilació per d’aquí sis 
mesos. En l’apartat de justificació als Estatuts d’aquest 
consorci es diuen coses com aquestes: “denotem que existeixen 
factors de desequilibri comunicació”, “no estem en la línia 
d’iniciatives que   han acabat eliminant estructures de 
comunicació locals, posant-les al servei d’interessos 
generalitzes del tot allunyades de l’àmbit local i comarcal”, 
“plantegem el consorci com un gran eix transversal que doni 
suport a les estructures comunicatives existents avui, arreu 
del país d’àmbit local i comarcal”, “millorar les estructures 
informatives, de producció, d’implantació de noves 
tecnologies”, “volem que els ens locals i comarcals siguin 
actors d’aquesta revolució de la comunicació que s’obre plena 
de possibilitats”, etc.. 
Però on era fins ara CiU en el mapa polític?. Quin paper hi ha 
jugat fins ara la Corporació Catalana de Ràdio Televisió (TV3, 
C33, Catalunya Ràdio..)? per què aquest “instrument jurídic i 
econòmic” que ara trobem a faltar per “enfortiment del mon 
local i comarcal dins l’àmbit de la comunicació no han fet o 
fan des del govern de la Generalitat o dels del Parlament si 
tenien i tenen el vot de la quasi totalitat d’infraestructures  
dels mitjans de comunicació catalans públics al seu servei?. 
Aquest interès ha estar fins ara dins el congelador?. És ara, 
quan estan a les portes de passar a l’oposició que 
descobreixen la sopa d’all?. Més és curiós la concepció que 
impregnen els estatuts que avui es presenten per a la seva 
aprovació. En cap moment es fa referència a aspectes com: 
- codi deontològic (informació d’interès general veraç, 
pluralitat .. tractament dels valors universals (racismes, 
sexisme, violència/pau...).  
- criteris de com tractar la informació, els programes, els 
continguts, la contractació de treballadors, no se’n parla en 
cap moment. Per què serà? Potser perquè s’aplicarà el model 
Granados, però en versió oposició. A més, contradiccions entre 
la part de justificació del Consorci i els Estatuts: en un 



lloc es diu que “no tenim com a objectius crear cap mitjà de 
comunicació” i en un altre: “creació d’una agència de 
notícies”; i en un altre: “constitueixin finalitats del 
Consorci la promoció del premsa escrita i de les activitats de 
les emissores de ràdio i televisió locals”. Com ho hem 
d’entendre el tema promoció?. 
En definitiva, el grup socialista, troba fora de lloc, per no 
dir gens ètic políticament, que l’equip de govern faci una 
proposta al Ple per aprovar l’adhesió al Consorci Local i 
Comarca de Comunicació. Perquè?: 
1.- té únicament una finalitat partidista (El Sr. Pujol i CiU 
no té prou amb els mitjans periodístics i audiovisuals que ja 
té, sinó que a més vol ampliar encara més el control i 
manipulació de l’opinió pública). 
2.- és inacceptable que s’utilitzi els Ajuntaments, els 
Consells Comarcals i les Diputacions afins per finançar un 
projecte particular. 
3.- però encara trobem més inacceptable que l’equip de govern 
del nostre Ajuntament segueixi el joc, si encara ho presentés 
com una Moció de suport moral ho podríem arribar a entendre, 
però que del pressupost municipal hagin de sortir diners per 
sufragar les despeses corresponents a interessos partidistes 
és molt greu, per molt que es vulgui disfressar amb arguments 
d’interès local, que no s’aguanten per enlloc. 
Si CiU vol un Consorci, té tota la legitimitat, però que ho 
faci amb els diners dels seus militants, regidors, diputats, 
senadors i President de la Generalitat. 
Amb la presentació d’aquest punt en l’ordre del dia no es vota 
un tema d’interès local, s’està votant un problema de CiU que 
es veu a sobre a curt termini. 
La postura del PSC serà no. 
Segueix el Sr. Jordi Permanyer per ERC dient que d’entrada 
volem pensar que no serà un consorci partidista tot i que 
encara queden molts forats en la justificació de la creació 
d’aquest consorci i els estatuts, que alguns ja s’han 
mencionat pel PSC, però n’hi ha un que convé repetir i és el 
que diu que aquest consorci de suport i coordinació a nivell 
comarcal i local, entenem que s’hauria d’haver fet ja fa 
temps, des d’organismes oficials depenent de les institucions, 
i més quan  CiU, que és la promotora d’aquest consorci local, 
té la majoria en el Parlament, seria de lògia que s’hagués 
creat via Generalitat amb un organisme depenent de la pròpia 
Generalitat, tenim la sospita que això vol ser la 
contrapartida a COM Radio. 
El grup que represento votarà l’abstenció perquè aquests 
estatuts i la creació d’aquest consorci tampoc denota que vagi 
a tirar cap el partidisme de CiU, tot i que nosaltres serem 
els primers que farem un seguiment i ho denunciarem 
públicament si això acaba en un acte de partidisme, la nostra 
postura no és en contra,  serà una mena de vot de confiança 



per veure com es desenvolupa aquest consorci,  és una 
abstenció. 
Continua pel PP El Sr. Josep Gallès dient: que han estudiat el 
tema del perquè d’un consorci local i comarcal i estem 
completament d’acord, en una verdadera democràcia només es pot 
entendre que les comunitats de veïns gaudeixen de les  màximes 
garanties d’una informació plural. Nosaltres el fet local de 
la comunicació és el que més ens interessa; estem d’acord com 
planteja l’equip de govern en els dos àmbits de la comunicació 
i informació i en el seu equilibri i integració del municipi. 
Estem  per ajudar als medis de comunicació tan siguin 
municipals, locals i privats, sense cap tipus d’intervenció i 
per donar el màxim suport i en la màxima intensitat per tant 
el nostre vot serà afirmatiu. Però també volem l’enfortiment 
si cal en altres medis de comunicació com premsa convencional  
electrònica,   ràdio, televisió, etc., entenem  que ens 
reforçarà  encara mes el nostre país, costums, cultura i 
llengua. 
Finalment per IC el Sr. Josep Rodés  es manifesta igual que el 
partit socialista i el d’esquerra, és una contrapartida, i diu 
que el seu vot serà l’abstenció. 
El Sr. Alcalde  intervé per replicar les intervencions i 
esmenta que el constituir un consorci és un element més, i es 
tindrà la influència que s’hagi de tenir com Administració 
Local i membre fundador d’aquest consorci.  
Ple que fa a la intervenció del PSC val a dir que no hi ha cap 
ànim d’influir en res, però tampoc volem que ningú ens 
influeixi en la nostra ràdio i així  ho vam  manifestar en el 
moment en que no ens vam adherir a la COM veien i preveien les 
desconnexions que en aquests moment es veuen obligats a fer 
les ràdios locals que estan assignades. S’ha dit que amb el 
consorci es promou finançar amb diners públics un interès 
polític i particular de Diputacions, Consell Comarcals i 
Ajuntaments de CiU; cal recordar que aquest Ajuntament estem 
adherits a la Federació de Municipis de Catalunya i que depèn 
d’un òrgan estatal que es diu “Federación Española de 
Municipios y Provincia”, que bàsicament són els Ajuntaments 
del PSC i   es paga amb diners de tots els castellarencs, 
450.000 pessetes cada any. Recordar també, que pertanyem a una 
mancomunitat metropolitana industrial  a la qual paguem  
150.000 pessetes cada any, i que l’únic Ajuntament convergent 
que hi ha,  és el de Castellar. La nostra voluntat ha estat 
procurar que allà on el nostre Ajuntament pot participar o bé 
d’un projecte local que beneficií als nostres ciutadans, anar-
hi independentment de qui hi hagués. 
S’està vetllant per un projecte local per promoure la 
industrialització al  Vallès Occidental, l’Àrea Metropolitana, 
per tant si es bo pels seus Ajuntaments, també pot ser bo pel 
nostre, independentment del grup polític que estigui. Igual 
passa amb el tema del Localret que li hem donat la confiança i 



de segur que ens portarà profit de cara a la societat de la 
comunicació i en les noves tecnologies es tirarà endavant. 
En la intervenció d’ERC que esmentava que si hi ha interessos 
partidistes i s’apliquin aquí es denunciar, potser correcte, 
però descartar d’entrada una cosa que encara no ha començat a 
funcionar no es lògic. Ara només s’aproven els estatuts, no 
només aquí, també a 3 Diputacions, 10 Consells Comarcals, 18 
municipis, no sabem com acabarà, esperem que sigui una forma 
de potenciar aquesta comunicació local.  
Agrair la confiança del PP, la confiança i critica manifestada 
per ERC i IC i no compartim la intervenció de PSC. 
En torn de replica el Sr. Albert Alfonso pel PSC manifesta que 
no es pot desviar l’atenció, aquí s’aproven uns estatuts per 
adherir-se a un consorci de comunicació, hi ha uns principis 
que cal respectar. Bàsicament és l’adhesió a un consorci de 
Convergència i Unió i pensem que les raons argumentades s’han 
de fer valer, és una qüestió de principis i nosaltres ho veiem 
així.  
Per acabar desmentir que qualsevol emissora que estigui 
adherida a COM Ràdio té llibertat per connectar o desconnectar 
sempre que vulgui i costa 1 pesseta per habitant, és un preu 
simbòlic. que ens constarà, sense perdre la perspectiva que 
aquest organisme està potenciat pel Sr. Granados,  això al 
nostre Ajuntament, per un projecte que continuem dient que es 
partidista ?.  
El Sr. Alcalde replica dient que totes les emissores que s’han 
adherit a la COM, moltes han aplegat, algunes segueixen 
subsistint, però amb programacions reduïdes. Però no és això 
només, el fet que el Sr. Manuel Royo cada any agafi 230 
milions dels diners locals, per donar-los a les seves ràdios, 
es pot permetre el luxe de demanar una pesseta per habitant 
alhora de fer pagar la connexió; però aquests 230 milions 
surten, entre altres coses del recàrrec de la Diputació sobre 
l’IAE que és del 35 per cent pels empresaris de Castellar , 
evidentment no adherir-se a un consorci que els estatuts 
podrien ser de qualsevol partit, es una opinió, i la nostra és 
que amb això podem reforçar la comunicació local i comarcal a 
través d’associar-nos amb altres municipis. 
El Sr. Albert Alfonso pel PSC torna a intervenir dient que si 
hi ha municipis que han plegat de COM Ràdio, ens agradaria 
saber quins són. Val a dir que tots els municipis hi estan 
associats . Estem d’acord en potenciar una actuació local, 
però volem garanties. Nosaltres només hem incidit en que un 
Ajuntament  s’adhereix amb pressupostos municipals a un 
projecte partidista. 
L’Alcalde acaba dient que el  temps donarà o traurà raons i 
veurem en que es converteix el Consorci que ara es vol 
començar. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÚENT 
RESULTAT: 
           



Vots a favor: DEU (10) dels regidors de CiU i PP. 
 Vots en contra: QUATRE (4)  dels regidors del PSC 
 Abstencions: TRES (3) dels regidors d’ERC i IC 
 
 
 7.- CONCURS OBRES DEIXALLERIA 
 
És objecte de la present licitació la construcció d’una 
deixalleria mitjana (tipus B) amb una superfície construïda de 
2.225 m2 que tindrà  zones a diferents alçades per a facilitar 
la funcionalitat del servei, i amb molls de descàrrega dels 
contenidors per particulars. El projecte d’aquesta planta fou 
aprovat el Ple passat, el del dia 21 de juliol, als efectes de 
sol·licitud de subvencions a la Junta de Sanejament i el 
FEDER, via el Consell Comarcal. 
La deixalleria de forma rectangular s’ubicarà a la parcel·la 
d’equipament municipal entre els carrers del Berguedà i 
Maresme. 
 ATÈS el que disposa l’article 86 de la Llei 13/95, de 18 de 
maig, de Contractes de les Administracions Públiques al 
respecte a les licitacions mitjançant concurs. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER:- Convocar licitació i aprovar les Bases per a 
adjudicar les obres de construcció de la deixalleria 
municipal, segons projecte de l’Enginyer Tècnic, Sr. Jordi 
Raidó Bonet, i que té un preu de sortida de 29.621.781 
pessetes, IVA inclòs. 
SEGON.- Disposar les publicacions preceptives. 
Defensa la proposta el Sr. Ramon Casadesús dient que es 
proposa iniciar el tràmit administratiu, convocar licitació i 
aprovant les bases per adjudicar les obres de construcció de 
la deixalleria municipal, i més endavant, en un proper Ple 
s’hauran de fer les modificacions pressupostàries pel seu 
finançament, avançant ja que aquest finançament anirà una part 
important a càrrec de fons FEDER i de fons de la Generalitat 
pel Pla de Residus del Vallès Occidental. 
En torn d’intervencions per  ERC el Sr. Jordi Permanyer es 
manifesta a favor i demana que es lligui molt bé el tema de la 
informació i conscienciació tant en la població, entitats i 
escoles. 
El Sr. Alcalde intervé dient sobre el tema de la 
conscienciació en el contracte es detallarà com s’ha de fer la 
inversió i es podrà intervenir. 
VOTACIÓ : FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
  
 8.- CONCURS APARCAMENT DE CAMIONS 
 
Constitueix la finalitat del concurs la concessió de la gestió 
del servei d’aparcament públic de camions que es situarà a la 
parcel·la d’equipament municipal del Pla de la Bruguera, i 



comportarà la construcció de les obres necessàries per a 
l’implantació del servei, segons les condicions tècniques 
elaborades pels Serveis Tècnics municipals. 
ATÈS el que disposa al respecte a la gestió de serveis, 
l’article 160 de la Llei 13/1995, de 18 de maig, de contractes 
de les Administracions Públiques i el Reglament d’obres, 
activitats i serveis municipals. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
 PRIMER.- Aprovar les Bases i convocar concurs per a adjudicar 
les gestió del servei de camions en l’aparcament destinat a 
aquest efecte en l’illa delimitada pels carrers del Solsonès, 
Bages , Berguedà i Maresme, amb l’obligació de la construcció  
de les obres i instal·lacions necessàries del servei. 
SEGON.- Fer pública aquesta licitació.  
Defensa la proposta el Sr. Alcalde explicant que la parcel·la 
del Pla de la Bruguera que té 17.000 metres, 2.500 metres es 
destinen a la deixalleria, al voltant de 500 metres al Centre 
de Serveis per les empreses que es vulguin instal·lar en el 
municipi i la resta  a vial i uns 10.000 metres al propi 
aparcament de camions, la voluntat  es que el control 
d’entrades de la deixalleria i l’aparcament de camions sigui 
comú i per tant el gestor de l’aparcament de camions faci 
també de control d’entrada de la deixalleria. En aquest 
aparcament s’hi preveu al voltant d’un centenar de vehicles 
pesats, es preveu d’aquesta manera poder treure els vehicles 
pesats de les zones urbanes i evitar els sorolls que provoca. 
Aquest aparcament suposarà una millora tot el Pla de la 
Bruguera i Can Carner, és una opció més que s’ofereix a les 
empreses. Aquestes bases es convoquen amb una voluntat que al 
municipi no li representi cap despesa i per tant deixem per 
l’adjudicatari tota la part constructiva, és a dir el 
tancament, les fases de pavimentació, les recollides  d’aigua 
i clavegueram, tot el tema de serveis annexes que puguin anar 
en el mateix aparcament i tot allò que ens pugui oferir de 
més, a les bases hi hem inclòs que l’adjudicatari pugui 
millorar la seva proposta no només en el cànon sinó amb 
serveis com l’automatització de l’entrada, serveis, taller 
mecànic, etc. Per tant és un tema que, no només té una basant 
purament econòmica  i de cara al sector industrial, sinó també 
de cara al nucli urbà del municipi que ens alliberarà d’un 
important trànsit de camió pesat. 
Comença el torn d’intervencions per ERC el Sr. Jordi Permanyer 
i manifesta que hi estan d’acord i insistir que un cop 
funcioni l’aparcament de camions cal fer-ne l’oportuna 
publicitat i promoció a les empreses i sobretot vetllar perquè 
quan funcioni l’aparcament de camions no els continuïn 
aparcant en el cas urbà . 
Continua pel PP el Sr. Josep M Gallés també es manifesta a 
favor i pregunta si el termini previst per les obres serà 
immediat. 



El Sr. Alcalde  intervé dient que se’n farà el màxim ressò 
possible i en la propera aplicació d’ordenances s’hi inclourà 
que empreses que sabem que estan en el municipi i que no tenen 
empadronats els vehicles, ho facin  i per altra banda el 
pagament del cost mensual de lloguer de la plaça d’aparcament 
serà diferent per aquelles empreses que tinguin el vehicle 
domiciliat del municipi  de les que el tingui a fora. Des del 
centre de serveis se’n farà la propaganda oportuna i es farà 
la promoció adequada, empresa per empresa, per tal que es 
conegui aquest servei  fons. 
Està previst que dins del primer trimestre de l’any 1991 poder 
tenir molt avançat el tema de l’aparcament. 
VOTACIÓ : FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
  

9.- ACTUALITZACIÓ PREU CONTRACTE ESCOMBRARIES I NETEJA 
         VIÀRIA 
 
Vista la sol·licitud de l’empresa TMA “Tecnologia Medi 
Ambiento Grupo F Sánchez, SL”, concessionària, per acord de 
l’Ajuntament en Ple del dia 26 de maig de 1992, del servei de 
recollida domiciliària d’escombraries, el seu transport a 
l’abocador i la neteja viària, de revisió de preus del 
contracte dels serveis que presta. 
Vist l’informe del Tècnic municipal i el resultat d’aplicació 
de la fórmula polinòmica de revisió de preus continguda en els 
Plecs de condicions que regeixen aquesta concessió. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Actualitzar el preu del contracte subscrit amb TMA, 
per a la recollida de deixalles domèstiques, el seu transport 
i neteja viària, en 2.096.323 pessetes corresponent a 
l’exercici 1995/96 i en 1.676.061 pessetes per a l’exercici 
1996/97. El preu revisat resultant és 84.861.028 pessetes, 
any, IVA inclòs, i referit a 30 de juny de 1997. 
SEGON.-  Abonar a l’empresa en concepte d’endarreriments per a 
aquesta revisió la quantitat de 3.772.384 pessetes. 
Defensa la proposta el Sr. Ramon Casadesús dient que es 
proposa aprovar un tema totalment administratiu. Els 
contractes plurianuals tenen una fórmula polinòmica 
d’actualització de preus i en aquest el contracte 
d’escombraries i neteges viària també el té, però l’empresa 
concessionària no ha demanat fins ara la seva actualització. 
En un ple anterior es va aprovar un any anterior i en aquest 
Ple es proposa actualitzar el preu de l’exercici 1995-1996 en 
un import de 2.096.000 pessetes i per l’exercici 1996-1997  
per un import d’1.676.000 pessetes. 
El Sr. Alcalde diu que amb aquestes aprovacions no quedarà cap 
quantitat pendent 
VOTACIÓ : FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 



  
10.- APROVACIÓ PROJECTE GIMNÀS I PISCINA COBERTA. CONCURS 
     ADJUDICACIÓ INSTAL.LACIONS 
 
L’Arquitecte Joan Pallejà ha redactat el projecte executiu del 
nou gimnàs, sala de fitness i remodelació del vestíbul de la 
piscina coberta, que es situa en l’espai buit existent entre 
la piscina i el pavelló i que ocuparà 407 m2 dels 953 m2, 
aproximadament, d’aquest solar; la superfície restant queda 
lliure sens ús, a definir en el futur. 
Els Serveis Tècnics municipals han examinat el projecte 
trobant-lo substancialment conforme, sense perjudici de 
subsanar algunes deficiències que són les que s’assenyalen en 
els informes i que caldrà incorporar al projecte. 
ATÈS el que disposa l’article 219 de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya, A L’Ajuntament Ple es proposa 
l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el projecte d’obres per a la remodelació del 
vestíbul de la piscina, construcció del gimnàs i Sala de 
Fitness, amb un pressupost inicial de 71.937.275 pessetes IVA 
inclòs, sense perjudici del que resulti del fet d’incorporar 
les esmenes dels informes tècnics. 
SEGON.- Sotmetre el projecte a la informació pública 
preceptiva, transcorreguda la qual si no es presenten 
al·legacions o reclamacions, aquest acord inicial esdevindrà 
definitiu. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde  dient que la segona fase 
d’ampliació de la piscina coberta contempla la construcció 
d’un gimnàs que ha de substituir les sales que en aquest 
moment i de manera provisional s’han fer servir per aeròbic, 
musculació, etc.., amb aquesta fase s’aconseguirà l’adequació 
de l’entrada, habilitarà al voltant de 500 m de nou gimnàs en 
dues plantes, la novetat és l’estructura serà translúcida i 
deixa la porta oberta a les següents fases d’adequació. A 
nivell econòmic puja 71.937.000 pessetes, abans d’adjudicació, 
i després de fer números amb l’empresa concessionària, 
l’Ajuntament es farà càrrec de tot el tema d’instal·lacions i 
la resta de la part constructiva ho fa la concessionària  
repartint-ho amb l’amortització anyal tal i com es van 
comprometre en el contracte de concessió fet aquest gener 
proppassat. Per tant s’ha d’avançar que la tercera fase, que 
és l’aparcament i l’habilitació de les zones de solàrium anirà 
a càrrec de l’Ajuntament. Aquesta fase permetrà alhora 
l’habilitació de nous vestidors a les sales d’aeròbic i 
descongestionarà la zona de vestidors escolars, i a la llarga 
només quedarà per fer, com a cosa important, una habilitació 
addicional de vestidors i la cobertura de la nova piscina. 
Queda obert a un estudi la instal·lació d’un bar o una sala 
d’ús social. 



S’obra un torn d’intervencions amb el PSC, la Sra. Pilar 
Llaquet  exposa que en les comissions de treball quan es va 
presentar el projecte no hi constava la proposta de la sala 
d’ús social, les mesures de l’estalvi energètic proposades pel 
grup d’esquerra tampoc hi eren, però basant-se en l’explicació 
del  Sr. Alcalde i en el compromís agafat que en les properes 
fases totes aquestes mancances es tindran en compte, el nostre 
vot serà a favor. 
Continua per ERC el SR. Francesc Deu i diu que s’ha parlat  
molt del tema de les instal·lacions de la piscina coberta, 
però en concret han quedat molt poques de les propostes que 
vam fer, de segur que algunes són de detalls però n’hi ha 
d’altres que per molts castellarencs entenem que tenen al seva 
importància, per tant abans de pronunciar-nos en el nostre 
vot, voldríem que l’equip de govern es posicionés clarament 
sobre aquests punts que, per nosaltres ofereixen dubtes. A 
continuació en passa a fer un detall: 
- plantació dels arbres per tapar la visibilitat dels pisos.            
- com queda el tema d’afavorir l’espai de joc i de lleure, en 
el solàrium. 
- la màxima diversificació esportiva aprofitant tots els 
espais inclosos entre el pavelló i la piscina. 
- el bar-restaurant , però tampoc queda clar si serà només 
d’ús intern o bé serà d’ús intern i  extern. 
- les plaques solars per aigua sanitària i per aigua de la 
piscina. En l’últim Ple vam fer una pregunta i consta en acta 
el compromís de l’equip de govern d’aplicar totes les mesures 
d’estalvi energètic que proposa, l’estudi d’estalvi energètic 
de l’ICE, repassant documentació hi  figura l’existència 
d’aquestes plaques i el cost de les mateixes és inferior al de 
les escultures que es volen adquirir. Crec que és un tema que 
se n’ha de parlar segons les informacions que disposem, 
l’Institut Català d’Energia finança aquestes instal·lacions 
amb una quota mensual d’acord amb l’estalvi que genera. 
D’aquest equipament  n’hem parlat moltes vegades i pensem que 
s’està convertint en un club selectiu, i demanem una reunió 
per comentar uns preus més assequibles per a tots els 
castellarencs, i per posar un exemple només cal  comparar les 
quotes del club de natació Sabadell amb el de Castellar. Hem 
parlat en varies ocasions de les grans possibilitats 
d’aquestes instal·lacions per fomentar el lleure  esportiu i 
de manteniment mitjançant unes quotes més assequibles i 
respondria a un dels objectius del programa de salut, també 
amb una àmplia diversificació esportiva, mitjançant 
instal·lacions complementàries, el foment de competicions 
socials, la divulgació a les empreses en quotes especials, 
l’arranjament dels vestidors . Tenim molt d’interès  en votar 
a favor, perquè és un tema que entenem que és necessari  i hi 
estem molt a favor de tot el que sigui ampliar aquest espai, 
però agrairíem que us hi esforcéssiu i que hi possessiu 



quelcom de la vostra part perquè el nostre vot poguí ser 
positiu. 
Pel PP intervé el Sr. Josep M Gallés  tot  manifestant-se a 
favor del projecte de gimnàs i de la piscina. 
El Sr. Josep Rodes per IC diu que no troba lògic que en una 
parcel·la de 953 m només se n’aprofitin 400 metres pel gimnàs, 
crec que serà petit, malgrat això el vot serà afirmatiu. 
El Sr. Alcalde intervé per contestar les intervencions: Per la 
preocupació de les vistes dels pisos sobre la zona es pot 
resoldre a nivell de projecte, amb la plantada d’arbres 
corresponent. Esport i Lleure, ja havia fet una proposta 
perquè la pista que anirà a dalt a unes hores determinades fos 
de lliure accés i no de lloguer. Pel que respecte a la zona de 
jocs ja queda prou espai lliure per ser emplaçada entre la 
part arbrada i el solàrium. Totes aquestes qüestions ja 
l’Arquitecte redactor del projecte les ha recollides i està 
treballant. 
Pel que fa a la diversificació esportiva de darrera el gimnàs, 
val a dir que aquests metres són lliures i per tant s’hi podrà 
posar el que es vulgui, però s’ha de tenir en compte que són 
500 metres i que costarà uns diners, cal preveure que s’hi 
posa, si el bar o diversifiquen la zona esportiva, però és un 
tema obert , només cal vigilar que tingui el millor ús. Sobre 
el tema del bar passa el mateix, esperem que tinguem una 
proposta raonada, que tingui aquells components com poder 
entrar la gent de fora, sempre controlant que no passin 
després dins de la instal·lació.  
Contestant a ERC, ja vam dir  que les mesures de l’estudi de 
l’estalvi energètic s’havien d’aplicar, llevat  el de la manta 
tèrmica que de posar-la manual o mecànicament, és a estudiar, 
doncs  hi ha una diferència de costos molt elevada. Una altre 
qüestió  és el de les plaques solars que es poden instal·lar 
si de principi l’equipament es preveu amb aquests aparells, 
fer-ho desprès és un cost excessiu i de resultats  no 
garantits. Sobre el tema de l’aigua com que la instal·lació ja 
estava feta, es deia si en un futur es canvia les 
instal·lacions de l’aigua  sanitària, posar-ho com una 
recomanació, no pas com una mesura d’aplicació. Descartar la 
idea que no és un club selectiu, per què tenim 2.400 socis, un 
15% de la població. 
Replica El Sr. Francesc Deu ratificant que les quotes són 
elevades especialment per a joves.  
Continua el Sr. Alcalde dient que la proporció respecte a 
Sabadell gairebé és la mateixa i el club natació Sabadell és 
el tercer en número de socis, per tant  aquesta proporció ve a 
demostrar que no és un club elitista el nostre. Pràcticament 
dels punts que heu plantejat estem d’acord, pot haver un o dos 
com els de la manta tèrmica que s’ha d’estudiar bé, o el de 
les tarifes que estan establertes a partir de l’estudi de 
l’empresa UBAE, i el seu augment o disminució, en particular a 
partir del tercer soci per nucli familiar, pot comportar 



l’augment de la subvenció, però és una qüestió a discutir, 
però són tarifes ajustades. 
Intervé per ERC el Sr. Francesc Deu  dient que només pretenem 
amb les nostres intervencions que hi hagi la voluntat de 
considerar i treballar per les mesures d’Estalvi energètic. 
Pel que respecte a les tarifes entenem que s’està obert a 
negociacions per tal de crear altres fonts de finançament 
existents actualment,   afegeix el Sr. Jordi Permanyer – que 
les tarifes, de les reunions mantingudes amb els tècnics, es 
desprenen que són uns preus polítics i depenen de la voluntat 
dels polítics. 
L’Alcalde diu: la nostra voluntat hi és, veieu que als 
vestidors de la pista d’atletisme, malgrat l’opinió dels 
tècnics hi fem la prova instal·lant les plaques solars: 
VOTACIÓ : FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 11.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
No n’hi ha 
 
 12.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
Comença el PSC, la Sra. Pilar Llaquet  comenta que un 
mecanisme que podria anar bé i resoldre el tema de les 
preguntes seria que, si s’entregaven per escrit abans del Ple, 
i se’ns contestaven,  en el proper Ple ja en tindrien 
constància  del que s’ha fet i del que no.  
Pel que fa a  les preguntes que tenim preparades, tal i com es 
va quedar en la comissió de treball que es faria una reunió, 
Regidoria per Regidoria, creiem que en aquestes reunions seria 
bo presentar les preguntes especifiques de cada una. 
L’Alcalde,  li contesta que aquesta setmana vinent se’n faran 
d’esports, de manteniment urbà i serveis. 
Intervé el Sr. Enric Falgueres  pel PSC tot denunciant 
l’incompliment de l’equip de govern, doncs ja mesos que 
denunciem coses i ningú en fa cas, hi ha carrers i voreres del 
poble que estan en mal estat, hi ha gent que hi ha caigut, 
fent-se mal i no s’ha fet res per arranjar-ho. També hi ha 
llocs que hi falten panots i ningú fa res al respecte. Sembla 
que quan vam  entrar a aquest Ajuntament ho vam fer per 
treballar, i això el Consistori no ho fa. Voldria dir que hi 
ha molts carrers en un estat deficient, crec que l’equip de 
govern es prou llest per saber quins són.  
El Sr. Alcalde intervé tot dient que en el tema dels 
manteniments més petits que són els que més nosa fan i més 
alerta ciutadana provoquen, us diré que tenim dues           
 parelles de la  Brigada que no paren de fer reparacions, el 
nucli és gran, tenim 120 quilometres de carrers i els hem 
d’atendre tots. Ara que ja tenim aprovats els plans d’ocupació 



tindrem dos oficials i dos paletes addicionals per aquest 
tema.  
Continua pel PSC  el Sr. Albert Alfonso dient que el problema 
ve per què la demanda és molt amplia i no hi ha un equilibri 
amb els elements humans  que haurien de donar resposta a 
aquesta demanda. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer diu: 
- insistir una vegada més sobre el tema dels plafons de  
propaganda, n’hi ha pocs, considerem que en falten, sobretot a 
Sant Feliu  i a les urbanitzacions , no n’hi ha cap en llocs 
estratègics, a on les entitats puguin anunciar actes o penjar-
hi alguna cosa. 
- per parlar-ne en comissió, tenim el tema de la fira 
d’entitats. 
- també, con funciona la persona que fa el seguiment de 
propietaris i de gossos i l’informació. 
- ens queixem que es continuen fent, via comissió de govern, 
contractació sense concurs, aquest estiu n’hi ha hagut tres: 
conserge, personal per la ràdio i meteoròleg.  
- el tema dels aparcaments de les bicicletes i el seu foment , 
així com aparcaments en llocs públics, escoles.  
- un altre assumpte és sobre el carrer de Bages, un cartell 
que anuncia la venda de naus industrials i està col·locat en 
un terreny municipal i s’hauria de treure; un abocador 
incontrolat que hi ha en el mateix carrer, van retirar un 
contenidor que estava ple i ara tota la terra s’escampa i cada 
cop es fa més gros. 
- sobre el tema dels refugis la pregunta és si es pensa tenir-
hi alguna actuació. 
- i per últim  parlar de la plaça de la Miranda; el veïns van 
fer una instància el mes de maig i encara no se’ls ha 
contestat i no s’ha fet res al respecte. I també preguntem con 
està el projecte d’arranjament de la mateixa plaça. 
El Sr. Alcalde passa a contestar : - sobre la plaça de la 
Miranda, no se’ls ha contestat perquè els temes que 
plantejaven van relacionats amb l’arranjament de la pròpia 
plaça . Recordeu que es va quedar que per la complexitat que 
té , s’han estudiat varies solucions abans de fer cap 
proposta. 
- pel que fa al tema de les contractacions, el conserge es va 
agafar a la persona que va quedar en segon lloc el l’anterior 
convocatòria que es va fer, el meteoròleg ja feia molt de 
temps que col·laborava amb aquest Ajuntament. 
Continua per ERC El Sr. Francesc Deu tot dient que aprofitant 
que tenim un meteoròleg potser valdria la pena fer algun 
estudi per l’aprofitament de l’energia eòlica, en zones que no 
atenint els valors paisatgístics , tenint en compte que 
Castellar és un  poble que acostuma fer vent.   
- Insistim en el tema del mirall del carrer Dr. Verges amb 
Passeig, aquesta setmana hi ha hagut un accident,  és un lloc 
conflictiu . 



- sobre la sortida de vehicles de la zona dels pisos de la 
Tolrà, a la carretera de Sabadell , la solució posada no és 
suficient perquè molta gent no la respecta, caldria fer un 
seguiment i reforçar-la. 
- demanem una comissió per estudiar la organització periòdica 
d’una fira d’artistes, donada la proliferació dels mateixos 
que tenim a la Vila,  per tal de promocionar la venda  de les 
seves obres. En aquesta comissió s’hi hauria d’integrar una 
representació dels propis artistes. 
El  Sr. Alcalde diu que ho troba bé, però que s’hauria de 
mirar com es complementa amb el que passa en tot el sector 
artístic local.  
El Sr. Francesc Deu segueix dient que sobre el tema del lleure 
juvenil, demanem una reunió per parlar del seu foment, 
instal·lacions, dinamització zones verdes, activitats. 
Pel PP el Sr. Josep M Gallés intervé per: 
- demanar una explicació de l’estat de les obres de la 
carretera de Sentmenat, i si hi ha un control per part dels 
Serveis Tècnics. 
- també sobre la senyalització que s’havia de fer al davant de 
la benzinera 
- demanar una informació per si s’ha dotat a la nova zona 
d’habitatges del Pla de la Bruguera dels suficients 
contenidors,  també l’estat del tràmit amb la companyia   
Telefònica per les cabines, senyalització direccional dels 
llocs més importants de la nostra Vila, etc. 
- preguntar si es comença a tenir en compte la senyalització 
les zones d’aparcament   
  degut a la disbauxa existent actualment en aquest lloc. 
- finalment encara  no tenim  informació de la policia local 
de les desfetes de les senyals ocorregudes a l’entrada de Sant 
Feliu del Racó durant les darreres festes. Se’ns va dir que es 
faria una investigació, esperem notícies, No desitgem silenci 
quan les destrosses toquen les butxaques dels ciutadans. 
El Sr. Ramon Casadesús intervé per dir que sobre el tema de 
Sant Feliu que sí que s’han fer investigacions, però un acte 
de gamberrisme consta molt d’esbrinar L’Alcalde  intervé tot 
dient que COPCISA  actualment té adjudicades a Castellar cinc 
obres ; aquesta setmana ha iniciat les obres la ronda Ponent i 
de la rotonda, la carretera de Sentmenat ha estat tres 
setmanes parada, fins desprès de la Festa Major. S’intenta 
tenir la zona la menys estona tancada, hi ha l’escola, 
comerços i s’ha d’evitar quan menys perjudicis millor. Les 
altres obres també estan totes en marxa. 
Pel que fa als nous contenidors s’ha de tenir en compte que 
encara s’hi fan obres, pel que fa a les cabines s’intentarà 
agilitzar el tema. 
Finalment per IC el Sr. Josep Rodés pregunta per les 
senyalitzacions, el canvi que s’ha fet a la qui hi ha a la 
Baixada Palau. S’ha fet alguna  gestió per la propaganda de la 
recollida de roba que no tenen cap domicili ni raó social. 



L’Anna Llobet diu que quan tinguem la deixalleria serà molt 
més fàcil ja que podrem donar una opció als ciutadans de 
rebutjar aquest residu. 
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent un 
quarts de deu del vespre, s’aixeca la sessió de la qual 
s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
  
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ANNEX ACTA 29-9-1998 
 
 

Preguntes, corresponents al Ple del mes de juliol  del 
Grup Municipal Socialista i respostes de l’Equip de Govern: 
 
 
1.- Denunciar l’existència d’un abocador al final de les pistes 
d’atletisme, davant el     
     carrer Besalú, per a què es prenguin les mesures 
oportunes. 



     -  Els abocaments incontrolats a la zona industrial es 
netegen amb una periodicitat   
        Trimestral, aproximadament. 
  
2.- Concretar la data  de la reunió amb l’arquitecte que ha fet 
el projecte de la nova  
      escola de Primària. 
       - Estem pendents de rebre el vist-i- plau total al 
projecte executiu (per part de la  
         Generalitat), per si hi introdueixen algun canvi 
substancial. 
 
3.- Cal arranjar la vorera del carrer del Pare Borrell entre el 
Passeig i carrer Clavé  
      perquè està en molt mal estat: els arbres aixequen el 
terra i hi ha sots. 
      - Ho posem en coneixement dels serveis de manteniment. 
 
4.- Quan es pensa resoldre el problema del davant del Garbí on 
els pins aixequen la   
      calçada (A més un dels pins s’està morint). 
      - Requereix una intervenció en les arrels i es farà en el 
moment que ho aconsellin    
        els tècnics. 
 
5.- Els veïns de l’Airesol es queixen de la pudor dels fums de 
la Satina. Volem conèixer  
     el sistema de control que existeix en aquest tema . 
     - Ja hi estem a sobre des de fa molt temps; ara, amb 
l’auditoria medi ambiental, es  
        faran noves mesures  i, amb el seu resultat, podem 
indicar mesures correctores a 
        l’empresa. 
 
6.- Cada quan s’analitza l’aigua que surt de la Vidriera? 
Demanem que els Serveis  
     Tècnics de l’Ajuntament ho analitzin. 
      - L’aigua?. La Vilella té depuradora pròpia i és la Junta 
de Sanejament qui en fa el 
        Control periòdic. 
 
7.- S’analitza també el fum que surt de la Vidriera?. Demanem 
que els Serveis Tècnics   
      ho analitzin. 
      -  La Generalitat és qui en té la competència; de tota 
manera, ara amb l’auditoria 
         també s’analitzarà. 
 
8.- Es farà la reunió tantes vegades demanada amb la direcció 
de Panreac?. Quan?. 
      - Si, immediatament. 



 
9.- Des de la Regidoria d’ensenyament s’ha pressionat a 
l’administració corresponent   
     per activar l’oficialització de l’escola de música. 
         - Si. 
 
10.-  Proposem fer un projecte educatiu municipal, atenent que 
som ciutat educadora,  
         per iniciar-ho en tornar de vacances (per tal que 
serveixi com a punt de partida,  
        adjuntem proposta de treball). 
        - Ja ho hem iniciat. 
 
11.- A veure si aquest any s’aconsegueix que totes les obres de 
manteniment de les  
        escoles estiguin acabades abans de l’inici del curs. 
        - No durant tot l’any fem obres a les escoles, de 
manteniment i d’inversió, de cara    
          a millorar la qualitat i que els docents puguin 
exercir la seva tasca en les millors    
          condicions. 
 
12.- Per què uns monitors de Casal d’estiu els contracte 
directament l’Ajuntament i   
       d’altres es fa a través de Psico Vallès). 
        - Perquè uns ja formàvem part de la plantilla de 
l’Ajuntament i els altres el que es 
          contracta és l’empresa. No els treballadors. 
 
13.- Ja fa temps que dieu que es renovarà el material lúdic de 
les places. Ens podeu  
        donar una  data exacta.? 
         - S’està fent gradualment i d’acord amb les 
possibilitats pressupostàries. 
 
14.- Al darrer ple vam avisar de l’existència d’un sot molt 
profund. Va haver de passar  
       més d’un mes perquè s’arrangés provisionalment posant-hi 
una planxa a sobre.  
       Veiem una manca de sensibilitat molt gran per part del 
regidor corresponent (Molt  
       de tren, molt de tren,  però el manteniment queda 
pendent). 
        - Ja està arranjat i s’espera a poder arreglar tres p 
quatre actuacions ja que fer  
           venir l’empresa d’asfaltats només per un forat, surt 
molt car. 
 
15.- Veiem a l’Alcalde molt estressat amb tota la feina que 
desenvolupa . Pel bé de la    



        seva salut demanem que, ja que no ho fa el seu equip, 
es busqui un gerent. 
         - La meva salut, encara que no ho sembli, és bona. 
Gràcies. La fórmula gerencial 
           es portarà a terme a partir de la següent 
legislatura si es compleix la previsió     
           que  sobre l’estructuració dels recurs humans a 
l’Ajuntament vàrem fer des de la  
           darrera valoració de llocs de treballs. De fet, 
aquest any hem culminat una tasca  
           de sis anys en què s’ha reformat tota la política de 
personal de l’Ajuntament, 
           reforçant les àrees, introduint criteris d’eficàcia 
en la gestió i que han portar a un  
           millor rendiment general en tots els departament. 
 
16.-  Una vegada més demanem es tanquin tots els forats i 
entrades de la fàbrica  
        Tolrà. 
        -  Ja la vàrem respondre. 
 
 
 
 
 
 


